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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/24-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-04-24-4 
  Rijeka,  26. 02. 2024. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 11. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
11. sjednica VMO Grbci održana je 26.02.2024. godine (ponedjeljak) s početkom u 17:30 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice VMO Grbci održane 23.01.2024. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Doček Zametskih zvončara i maškara 
2. Tekuća problematika 
3. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš s vijećnicima se ukratko osvrnula na uspješno realiziranu 
prvu ovogodišnju programsku aktivnost Doček Zametskih zvončara i maškara. Zametski zvončari i 
maškare tradicionalno su posjetili Grbce u subotu, 03. veljače. Na košarkaškom igralištu u blizini 
zgrade MO dočekali su ih građani Grbaca svih dobnih skupina a ove godine prije dolaska zvončara i 
maškara organizirana je i mala dječja maškarana reduta koja je prošetala ulicama Grbaca. Uz 
prigodnu zakusku, piće i fritule na košarkaškom igralištu nastavljeno je druženje malih i velikih maškara 
te građana sa zvončarima uz glazbu, pjesmu i veselu karnevalsku atmosferu. Program je realiziran 
sukladno Programu rada i Financijskom planu VMO Grbci za 2024. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti 
Doček Zametskih zvončara i maškara. 
 
AD 2 
 
2.1. Vijeće MO zaprimilo je odgovor – očitovanje od strane KD Kozala na temu upućenog dopisa o 
mogućnosti proširenja parkirnih mjesta uz gradsko groblje Zamet. U odgovoru stoji kako je navedeno 
komunalno društvo suglasno s prijedlogom ukoliko to mogućnosti dozvoljavaju. Dopis je upućen i 
Pročelnici Upravnog odjela za komunalni sustav i promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.2. Na temelju ukazivanja građana nadležnima, Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet 
dostavljene su informacije i zamolba za postupanjem na temu uočenih oštećenja i napuknuća plohe 
stola za stolni tenis koji se nalazi iznad košarkaškog igrališta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenom odgovoru po dostavljenom upitu MO 
Grbci vezanom za period realizacije radova – početka uređenja novog parka za pse u Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od k.br. 36 – stavku komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbi za 2023. 
godinu. Zaprimljene su informacije kako je potrebno obaviti geodetske radove na iskolčenju puta do 
same lokacije parka nakon čega bi se počelo s građevinskim radovima, vjerojatno do kraja veljače, 
ovisno o mogućnosti izvođača. Krenut će se iz Dalmatinske ulice sa strojnim iskopom na izgradnji 
prilaznog puta. Radovi će se odvijati dinamikom koju će uvjetovati sam teren a s obzirom da se radi o 
zahtjevnoj konfiguraciji terena i stjenovitom području. Izvođač radova je tvrtka Parkovi plus d.o.o.. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.4. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom odgovoru nadležnog 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet po upitu o mogućnosti postave novih spremnika za 
pseći i mačji izmet a sukladno početku novog sustava individualiziranog prikupljanja komunalnog 
otpada na području MO Grbci. U detaljnom odgovoru i obrazloženju stoji kako nabava i održavanje 
takvih košarica, kao i njihovo redovito pražnjenje podrazumijevaju značajne troškove koji se financiraju 
iz sredstava jedinice lokalne samouprave a mogućnost postave navedenih košarica razmotrit će se u 
narednom periodu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.5. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je nadležnima, TD Rijeka plus dostavljen upit o 
mogućnosti postave jednog novog prometnog ogledala u Dražičkoj ulici nasuprot k.br. 19 i 21 te 
zamolba za sanacijom na terenu uočenih oštećenja asfalta kolnika u ulicama Josipa Mohorića i 
Primorskoj. Na ovu temu zaprimljen je povratni odgovor kako prometno ogledalo može postaviti 
vlasnik posjeda budući se radi o izlazu iz privatnog posjeda putem poduzeća koje je ovlašteno za 
postavu prometne signalizacije.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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2.6. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljeni prijedlog građana – mogućnost uvođenja dodatne 
autobusne linije koja bi prometovala iz smjera centra grada – Grbci – centar grada, i to manjeg 
autobusa radi bržeg prometovanja.  
 
Zaključak: Vijećnici su uzeli na razmatranje ovaj prijedlog koji je prije svega potrebno ispitati s 
nadležnima, KD Autotrolej. 
 
2.7. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je temeljem prijedloga građana a sukladno 
terenskom sastanku s djelatnikom KD Čistoća od nadležnog Upravnog odjela za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo zamoljen premještaj (novih) nadzemnih spremnika za komunalni otpad u 
Primorskoj ulici kod k.br. 3C na prvotno utvrđenu lokaciju. Zamoljeno je da se u dogovoru s KD Čistoća 
izvrši premještaj novopostavljenih spremnika na planom prvotno predviđenu lokaciju, cca. 20-30 
metara dalje, iza autobusne stanice, na lokaciju starih spremnika. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.8. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljeni prijedlog građana -  postavu novog znaka zabrane 
zaustavljanja i parkiranja vozila na javnoj površini u Primorskoj ulici, iza autobusne stanice. 
 
Zaključak: Prometno pitanje – situacija Primorske ulice kod k.br. 3C – iza autobusne stanice 
razmotrit će se nakon odgovora i realizacije premještaja novopostavljenih nadzemnih 
spremnika na istoj lokaciji. 
 
2.9. Vijećnici su se osvrnuli na prijedlog građana te iskazanoj potrebi farbanja ograde u Primorskoj 
ulici u blizini k.br. 3 i 3C, u smjeru Dražičke ulice. 
 
Zaključak: Prijedlog će se razmotriti u okviru prijedloga komunalnih prioriteta – malih 
komunalnih akcija MO Grbci za 2025. godinu.  
 
2.10. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je nadležnom Upravnom odjelu za urbanizam, 
prostorno uređenje i graditeljstvo upućen dopis na temu izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 
centra Gornji Zamet te zamolba za sastankom. Navedeno je upućeno osobito radi činjenice da je 
unutar obuhvata DPU centra Gornji Zamet i područje Mjesnog odbora Grbci a ovim putem zatražio se 
termin sastanka na kojem bi se mogli utvrditi zahtjevi i smjernice izmjena i dopuna plana prije 
okončanja istoga. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.11. Gđa. Matak Radoš predložila je vijećnicima da se nadležnima, TD Rijeka plus upiti pitanje 
vremenskog perioda realizacije novih usporivača prometa u Dražičkoj ulici budući je trenutna 
prometna situacija s postojećim usporivačima prometa tipa „jastuk“ u samo jednoj kolnoj traci 
potencijalno opasna. Nesavjesni vozači u velikoj mjeri zaobilaze postojeće usporivače te prelaze u 
suprotnu kolnu traku i tako razvijaju velike brzine vožnje a na ovu temu zaprimljeno je i nekoliko 
primjedbi-upita građana – roditelja djece korisnika obližnjeg nogometnog igrališta i javnog parkirališta. 
 
Zaključak: Upit će se dostaviti nadležnima, stručnim službama TD Rijeka plus. 
 
2.12. Gđa. Matak Radoš predložila je vijećnicima da se nadležnima, TD Rijeka plus uputi dopis – 
zamolba na temelju prijedloga građana za terenskim izvidom i službenim očitovanjem na temu manje 
(mjestimične, kroz redovno održavanje) sanacije asfalta kolnika u Primorskoj ulici, i to na dvije lokacije, 
u blizini k.br. 11 te u blizini k.br. 3 i 5.  
 
Zaključak: Dopis na ovu temu dostavit će se nadležnima, stručnim službama TD Rijeka plus. 
 
2.13. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na dopis (sukladno ranijem dogovoru) upućen nadležnim 
upravnim odjelima za komunalni sustav i promet te urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo – 
zamolbom za zajedničkim sastankom (MO Grbci, Srdoči, Zamet i Gornji Zamet) na temu prometne 
problematike zapadnog dijela grada. U dopisu je ponovljeno oštro protivljenje VMO Grbci planiranom 
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spoju ulica Tina Ujevića i Dražičke te zatražene nove informacije na temu nastavka plana i realizacije 
prometnice oznake GSP 233 u domeni Grada Rijeke. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.14. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je nadležnima dostavljen upit-prijedlog građana 
za orezivanjem zaraslog zelenila (lovor višnje) u Primorskoj ulici kod k.br. 22 – uz javno parkiralište na 
ulazu u Mosorsku ulicu. Zamoljen je izvid na terenu i postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.15. Sukladno ranijem traženju MO i ukazivanju na situaciju na terenu je od strane nadležnog 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet realizirana zamjena sjedalica ljuljački te su postavljeni 
novi lanci ljuljački u dječjem parku u Dražičkoj ulici u neposrednoj blizini nogometnog i košarkaškog 
igrališta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
Gđa. Matak Radoš s vijećnicima se ukratko osvrnula na ranije zatraženo mišljenje od strane Upravnog 
odjela za gospodarstvo, razvoj, ekologiju i europske projekte na temu zaprimljenog zahtjeva za 
određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „Alfa“ za dan 17. 
na 18. veljače radi održavanja pikado turnira. 
 
Zaključak: Sukladno ranijem dogovoru vijećnika MO Grbci dao je pozitivno mišljenje po 
dostavljenom prijedlogu-zahtjevu. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednica VMO Grbci  
          Katarina Matak Radoš 

 


